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Verksamhetsberättelse 2023 
Styrelsen för SeniorNet Helsingborg avger följande berättelse över 
verksamhetsåret 2023. 
 
Styrelsen har från och med årsmötet 2023 haft följande sammanställning 
 
Vakant  ordförande 
Marianne  Aldgård sekreterare 
Gunnar Cöster kassör 
Lars Gustavsson ledamot 
Dan Hägg  ledamot 
Guy Rosvall ledamot 
Mats Rydén ledamot 
Lars Teinvall ledamot  
 
Under året har styrelsen haft 13 protokollförda sammanträden samt ett 
konstituerande möte den 3 april 2023. 
 
Valberedning 
Vid årsmötet 2023-03-22 beslutade mötet om omval för Lars-Erik Larsson samt 
nyval för Sven-Olof Olsson och Jan Klint. Sammankallande i valberedningen 
har Lars-Erik Larsson varit. 
 
Revisorer 
Jan Bergsten och Kaarina Andersson har varit föreningens ordinarie revisorer 
med Rey Råvall som revisorssuppleant. 
 
Medlemsantal 
Den 31 december 2023 var antalet medlemmar 205 varav 130 kvinnor och 75 
män. Av dessa är 12 hedersmedlemmar, över 90 år och avgiftsbefriade. 
Styrelsen har påbörjat olika aktiviteter för att ha kvar de medlemmar vi har haft 
respektive har, samt värva nya medlemmar genom dessa satsningar.  
Annonsering i lokala tidningar, ordinarie helger och extra-upplagor, har fortsatt 
som tidigare efter en del arbete med anpassning till nya rutiner / regler. 
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Kursverksamhet       
Under verksamhetsåret, vår och höst, har SeniorNet hållit kurser i smarta 
telefoner och surfplattor, android och olika operativsystem. Vi har även erbjudit 
praktiska kurser t.ex. parkera med mobilen, skapa en fotobok eller video och 
använda Facebook. På hösten hölls även en informationskurs om Windows 11 
samt en kurs omfattande IT-säkerhet. 
 
Under våren genomfördes tio kurser med totalt 78 deltagare. Fem kurser fick 
tyvärr ställas in p.g.a. för få anmälda. Under hösten genomfördes tio kurser med 
totalt 83 deltagare. Två kurser fick ställas in då för få anmälda. 

Vid jämförelse med verksamhetsåret (2022) visar verksamhetsåret 2023 ett 
betydligt bättre resultat med 20 kurser mot (17) och 161 kursdeltagare mot (97) 
kursdeltagare. 

Aktiva kursledare och assistenter under året har varit 13 medlemmar, som ställt 
upp ideellt. För någon kurs har vi haft externa kursledare. Styrelsen arbetar 
ständigt med att få flera att engagera sig som kursledare eller ställa upp som 
assistenter. Är vi många som hjälps åt kan vi ordna flera intressanta kurser. 

Vi har lokaler och utrustning som inte har utnyttjats fullt ut under det gångna 
året och vi har idéer till nya kurser. Brist på kursledare och assistenter gör det 
svårt att kunna erbjuda fler nya kurser. 

IT-café  
Alla, medlemmar, såväl som intresserade medlemmar som icke medlemmar, är 
välkomna till IT-café. Styrelsens medlemmar turas om att vara värdar, två 
stycken vid varje annonserad onsdag mellan klockan 10.00-12.00. Antalet 
närvarande per onsdag varierar från bara värdarna till tio stycken med värdarna 
medräknade. Alla som kommer inbjuds på en ”kopp”, och att vara med i de 
eventuella pågående diskussionerna, samt att få svar på frågor om SeniorNet 
Helsingborgs verksamhet eller få hjälp att anmäla sig som ny medlem och / eller 
till någon kurs.   
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IT-support  
Till IT-support på torsdagseftermiddagarna mellan klockan 13.00-15.30, kan 
man som medlem i SeniorNet komma med sina IT problem, som kan gälla 
datorn, surfplattan eller den smarta telefonen och få personlig support. 
Problemen kan vara stora och komplexa eller små och enkla men nästan alltid 
klarar supportgruppen att enskilt eller gemensamt lösa problemen. Man kan 
såklart även komma bara för att diskutera med andra likasinnade eller ta en 
kopp kaffe.  
 
Administrationsgruppen  
Gruppen är mycket viktig för föreningen. Den har hand om utrustningen, köper  
in och installerar samt instruerar/hjälper kursledare/assistenter. Inför varje 
kursstart uppdateras datorerna och konton för respektive kurs iordningställs.  
Även under terminerna har kursdatorerna uppgraderats med senaste versioner  
av Windows 10 och Windows-säkerhet. SeniorNet Helsingborg ligger klart i 
framkant vad gäller datorteknik och utrustning. Gruppen ser till att det tekniska 
och all annan utrustning hålls i bästa skick. 
 
Lokaler och utrustning 
Ansvarig för lokaler har sett till att lokalerna är i bra skick. Långvariga problem 
med nyckelbrickor och dörröppnare har efter utdragen kommunikation med 
hyresvärden lösts efterhand. 
Inköp av utrustning / förbrukningsvaror hanteras sedan hösten 2022 av två 
styrelsemedlemmar.  
  
Aktivitets- / Marknadsförings-gruppen    
Övrig verksamhet 
Under våren har vi haft två medlemsmöten varav det ena var årsmötet. Alla 
möten har hållits på Träffpunkt Ringstorp på Kurirgatan. Årsmötet hölls den 22 
mars och första medlemsmötet den 17 april. Medlemsmötets program bestod 
av två intressanta föredrag. Först ut var Mickey Missler från NTI-gymnasiet som 
föreläste om det aktuella ämnet Ai (Artificiell intelligens). Därefter Katinka Linde 
som är barnbarnsbarn till Sixten Sparre. Hon berättade med stor karisma om 
sin bok, där hon blottlägger Elvira Madigans och Sixten Sparres kärleksrelation 
och familjedrama. 
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Fortsättning  
Aktivitets- / Marknadsförings-gruppen    
Övrig verksamhet 
 
SeniorNets vårutflykt den 24 maj med 33 förväntansfyllda medlemmar/medf-
öljande som äntrade bussen i strålande sol såg fram emot dagens upplevelse 
med besök på Wapnö slott (helt självförsörjande) där vi bjöds på rundvandring 
och nyttig information kring klimatsmart djurhållning samt god lunch. Därefter 
kaffe och underhållning på Heagården vid Munka Ljungby. Hemresan 
avslutades med frågesport med ett litet pris. Alla nöjda och glada 
 
På hösten var första medlemsmötet den 25 september Återigen intressant 
föreläsning av Mickey Missler om ”Hur kan teknik hjälpa oss att rädda klimatet”. 
På storbildsskärm visade han på en hotellanläggning i Sydafrika där man fullt ut 
utnyttjar kretsloppet och återanvänder vatten m.m. för att inte göra klimatavtryck 
till det sämre. Därefter ledde styrelsen ett grupparbete om föreningens framtid. 
 
På höstens andra medlemsmöte den 1 november föreläste meteorologen Mats 
Andersson om väderprognoser och klimatförändringar som gör sig mer och mer  
påminda, samtidigt som han bjöd på en mycket trevlig historia om sig själv och 
hur han hamnade i vädrets makter.  
I den andra delen av mötet var det styrelsens tur med att äntra scenen och 
informera medlemmarna om Verksamhetsplanen för 2024 samt redovisa 
budgeten.  
 
Efter uppdrag från styrelsen hade Udo Jansen ordnat en lunchtura till ett 
förmånligt pris för medlemmarna den 6 november. Då platserna (25 st) till 
lunchturan snabbt tog slut kunde resterande anmälda tura den 13 november. 
Vid lunchturan den 6 november blev Udo som redan hade aviserat sin avgång 
som vice ordförande i december 2022, avtackad efter fantastiska år vid rodret. 
 
Sista medlemsmötet för året var jullunchen den 6 december. Vi startade med 
glögg och därefter serverades en tallrik med julens läckerheter. Till kaffet 
underhöll den välkände entertainern Erland Mauritzsen Schönberg oss med sin 
välljudande röst. 
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Framtidsgruppen 
Efter en motion på årsmötet 2023 beslöts att SeniorNet skulle bilda en 
Framtids- och utvecklingsgrupp, för att titta framåt på hur verksamheten bör 
utvecklas. Efter Coronan hade organisation upplevt både stagnation och 
tillbakagång. 
Gruppen som har haft ett flertal möten under året kom att bestå av: Lars 
Gustavsson, Mats Rydén och Lars Teinvall. 
Efter några inledande möten beslöt gruppen att koncentrera sig på tre områden 
nämligen; Verksamheten, Volontärer och Marknadsföringen. 
 
För området Verksamhet konstaterades att antalet deltagande i kurser och olika 
aktiviteter generellt hade minskat. Nya kurstitlar och aktiviteter behövs samt att 
de befintliga behöver utvecklas. Diskussioner kring detta har initierats främst i 
kursgruppen och några nya titlar har kommit till. 
Annat område som diskuterats är det s.k. kaféet, som har haft väldigt få 
besökare, medan utflykter, färjeturande och föredrag fortfarande är relativt 
välbesökta. 
 
På området Volontärer gäller det både att hitta nya vägar till att engagera 
medlemmar som kan hjälpa till vid arrangemang, som kursledare/assistenter, 
kafévärdar, IT-supporters m.m. och inte minst lyckas få tag på en ordförande 
och engagerade styrelsemedlemmar. Ett första steg här är att se över och göra 
arbetsbeskrivningar samt att skapa mindre ”instegsuppgifter”. 
Som en av organisationens stora svårigheter är vi inte haft någon ordförande 
under flera år. 
 
På det tredje området Marknadsföring gäller det att nå ut till både medlemmar 
och de vi önskar skall bli medlemmar. Våra verktyg att nå ut med, är Hemsidan, 
Facebbok (nytt), mailutskick och visst broschyrmaterial. 
 
Våra olika verktyg behöver ”slipas” och fler kanaler att nå ut behöver skapas, 
sådana som t.ex. besök i pensionärsföreningar och som kräver att vi har 
volontärer som ställer upp och gör arbetet. 
 
Gruppen avser att fortsätta sitt arbete under 2024 med att testa vissa idéer, 
samt lägga fram en rapport för styrelsen. 
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Slutord  
2023 kändes nästan som ett normalt år – föreningens aktiviteter har i stort 
fungerat som före pandemin. Vissa frågor kräver dock, precis som före 
pandemin, fortsatt uppmärksamhet: svårigheten att lyckas engagera 
medlemmarna till de olika uppdrag, som i styrelsen, eller till de olika aktivitets-
grupperna, allt för att kunna erbjuda våra medlemmar nya intressanta kurser.  
 
Styrelsen har beslutat att representanter för föreningen ska besöka de olika 
pensionärsföreningar och bibliotek för en presentation av SeniorNet 
Helsingborg. Vår 4-sidiga broschyr delas då ut till intresserad vid dessa besök.  
Kommunens tidigare omtalade rapporteringssystem R-bok tillämpas sedan en 
tid tillbaka avseende all rapportering som kurser och olika möten. 
 
 
Följande, kopierat ur föreningens stadgar, kan tjäna som påminnelse om 
föreningens syfte: 

• Verka för att främja äldre ( 55 +) personers användning av 
informationsteknikens möjligheter. 

• Ordna regelbundna träffar med tillgång till datorer, surfplattor och 
motsvarande i och för utbildning och träning. 

• Stimulera föreningens medlemmar till ökad social samvaro. 

 
Ett stort tack till föreningens arbetsgrupper, kursledare och assistenter, 
supportgivare och värdar för IT-café och IT-support, webb-ansvarig, revisorer 
och alla andra. Tack för all den tid ni har lagt ner under era engagemang för 
föreningen under verksamhetsåret 2023. Utan er hade vi inte kunnat bedriva 
den verksamhet vi har haft. 
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Vi kan vara stolta över vår förening SeniorNet Helsingborg. För att vi skall 
kunna fortsätta att utveckla föreningen behöver vi fler intresserade 
medlemmar som är beredda att delta i hanteringen av någon / några av 
föreningens olika aktiviteter som styrelsemedlem eller allmänt aktiv.  
 
 
Intresserade är välkomna att kontakta valfri styrelseledamot eller kursledare 
med sina förslag. 
 
 
 
_____________________  _____________________ 
Dan Hägg    Guy Rosvall 
 
  
_____________________  _____________________ 
Gunnar Cöster   Lars Teinvall 
 
 
_____________________  _____________________ 
Marianne  Aldgård   Mats Rydén 
 
 
_____________________ 
Lars Gustavsson 
 
 
 
Intresserade är välkomna att kontakta valfri styrelseledamot eller kursledare 
med sina förslag. 
 
 
Styrelsen SeniorNet Helsingborg  
2024-03-06 
 
 


